
                                  REUNIÓ AMB LA CONSELLERA 18.06.21

Ahir ens vàrem reunir els sindicats representatius amb la Consellera de Justícia, Lourdes Ciuró.
Li vam fer a mans personalment de la nostra proposta sindical que pretén identificar problemes i
cercar solucions. Creiem que li pot donar una visió prou bona de quina és la situació en aquests
moments. Si més no, de quina és la nostra visió com a sindicat.

Durant la reunió, la nostra secció no va voler entrar al detall en els diferents punts de l’esmentada
proposta. La nostra missió fou intentar fer-li veure el moment delicat pel que estem passant.

Ens va semblar que la nova Consellera és plenament conscient dels problemes que tenim i del
conflicte laboral  que actualment hi  ha obert.  Creim que es va mostrar empàtica amb el  nostre
col·lectiu i que té una bona predisposició per tal d’abordar les diferents problemàtiques.

Ella ens va demanar temps. Temps per a visitar tots els centres, per parlar amb totes les seccions
sindicals, per parlar amb tothom. És normal que una persona que acaba d’arribar necessiti temps per
a ubicar-se. Però no estem en una situació normal.

Nosaltres li vam demanar un gest. Un moviment ràpid i pres amb decisió per tal de normalitzar una
situació que esdevé insostenible.  Un gest  que desinflami la plantilla i  li  doni  esperança. De la
mateixa manera que en la nostra proposta escrita li sol·licitem la substitució del Secretari General,
Subdirectora General de Centres i Cap de l’A.R.I.P., en aquesta reunió s’ho tornem a sol·licitar de
forma  verbal  i  personalment.  És  inconcebible  que  persones  que  menyspreen  els  treballadors
d’Interior, continuïn liderant les àrees que a ells afecta. I així s’ho vam fer saber.

Ella ens va continuar demanant temps.
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